
جمعه 10 دی 1395 - 14:07

امام جمعه تبریز مطرح کرد رواج مرض خطرناک انداختن ایرادات و اشتباهات مسؤولان به
گردن دولت قبلی

امام جمعه تبریز گفت: یک مرض خطرناک در جامعه رواج یافته که مسؤولان اشتباهات خود را به گردن دولت و

مسؤولان قبلی میاندازند که این نشانه بزرگ جهالت است.

امام جمعه تبریز گفت: یک مرض خطرناک در جامعه رواج یافته که مسؤولان اشتباهات خود را به گردن دولت و مسؤولان قبلی
میاندازند که این نشانه بزرگ جهالت است.

به گزارش خبرگزاری فارس از تبریز، آیتالله محسن مجتهدشبستری امروز در خطبههای نماز جمعه این هفته تبریز در مصلای
امام خمینی(ره) این شهر، با تشکر و قدردانی از حضور گسترده مردم در استان در هفتمین سالروز حماسه 9 دی که روز میثاق با
ولایت اظهار داشت: در سراسر استان مراسمها و جلسات با شکوه برگزار شد و در تبریز در هشتم و نهم دی ماه با حضور اقشار

مردمی تشکیل شد.

22 بهمن اصل انقلاب و در 9 دی بقای انقلاب اتفاق افتاد

وی با بیان اینکه این حضور نشان از بصیرت و اکسیر ماندگاری عشق به انقلاب است، گفت: اگر در 22 بهمن اصل انقلاب اتفاق
افتاده، در نهم دی ماه بقای انقلاب اتفاق افتاده است و نشانگر این است که اکثر مردم صاحب بصیرت بوده و تنفر خود از

فتنهگران داخلی و خارجی، گروهکها را نشان دادند چون هدف اصلی دشمن براندازی نظام بود.

تا فتنهگران اظهار ندامت نکنند پرونده آنان مختومه نخواهد شد

امام جمعه تبریز با تاکید بر بصیرت و آگاهی مردم در 9 دی ماه، گفت: وقتی هفت سال این روز را گرامی میداریم معلوم است
که پرونده فتنهگران در پیش مردم محفوظ بوده و تا فتنهگران اظهار ندامت نکنند این پرونده مختومه نخواهد شد.

وی با اشاره به 13 دی ماه سالروز ابلاغ نامه امام خمینی (ره) به میخائیل گورباچف، افزود: در این امام راحل به تبع اجداد
طاهرین که نامههایی برای سلاطین وقت نوشتند ایشان نیز نامهای برای رهبر شوروی سابق نوشتند و دعوت به اسلام کردند و
در این نامه امام پیشگویی کردند که صدای شکستن استخوانهای کمونیستها به گوش میرسد و توصیه کرده بودند مبادا به

دنبال سرمایهداران غربی بیافتید.

عضو خبرگان رهبری افزود: اگر دیدیم دیوار برلین به عنوان نماد از بین رفت و شوروی از بین رفت از تیزهوشی امام راحل است
و اخیرا نامههایی که مقام معظم رهبری به جوانان کشورهای غربی نوشتند و هدایتشان کردند در ادامه رسالت ائمه اطهار

است.

رژیم صهیونیستی در حال استیصال است

وی به مساله اخیر شورای امنیت که موجب تعجب خبرنگاران و سیاسیون شد اشاره کرد و گفت: محکوم کردن شهرکسازی رژیم
صهیونیستی در فلسطین بود که این هفته این قطعنامه توسط آمریکا وتو نشد و تایید شد.

نماینده ولی فقیه در آذربایجانشرقی افزود: ظاهرا اختلافی بین اوباما و نتانیاهو به وجود آمده است که سال گذشته نتانیاهو
علیه ریاست جمهوری آمریکا صحبت کرد و ریشه آن میتواند همین دلیل باشد ولی تحلیلهای دیگری نیز در این خصوص

وجود دارد.

خطیب جمعه تبریز خاطرنشان کرد: اسرائیل بعد از این مصوبه سفرای 15 کشور را احضار کرد و این نشانگر این است اسرائیل
در حال انزوا و استیصال بوده که قرآن نیز به آن اشاره کرده است.

وی به دیدار اخیر مقام معظم رهبری با دبیرکل فلسطین اشاره کرد و گفت: در این دیدار ایشان بشارت دادهاند که رژیم
صهیونیستی در 25 سال آینده وجود نخواهد داشت.

آزادی حلب معادلات استکبار را به هم زده است
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و استکبار  بزرگ  شکست  را  بود  مهم  بسیار  پیروزی  که  حلب  آزادی  مسرتبخش  خبر  رهبری  خبرگان  مجلس  عضو 
دستپروردههایش دانست و گفت: همه صاحب نظران سیاسی آن را شکست بزرگ برای تروریستها میدانند و نقطه عطف
در تاریخ مبارزات اسرائیل و سوریه است و با آزادسازی حلب، استکبار علیه سوریه و عراق شوک بزرگی دریافت کرده و هنوز خود

را پیدا نکرده زیرا معادلات طراحی شده بر هم ریخته است.

وی با اشاره به آزادسازی خرمشهر که امام راحل آن را آزادسازی خرمشهر توسط خداوند اعلام کرده بودند که بعد از آزادسازی آن
پیروزیهای بزرگ در عملیات نصیب ایران شد، تصریح کرد: آزادسازی حلب برای افرادی که در توهم خلافت اسلامی بودند منجر

شد از خواب بیدار بشوند و دیگر در عرصه وجود حاضر نباشند.

انقراض تروریستها از منطقه عراق و سوریه در آیندهای نزدیک

خطیب جمعه تبریز با اشاره به صحبتهای بشار اسد در خصوص اینکه سوریه دو تاریخ دارد و آن هم قبل از آزادسازی حلب و
بعد از آزادسازی حلب است، گفت: به راستی که اینگونه بوده و تاریخ سوریه به دو بخش تقسیم شده و پیروزی و آزادسازی در
حلب منجر خواهد شد استکبار و تروریستها از بین بروند و در آینده نزدیک شاهد انقراض تروریستها از منطقه عراق و

سوریه و ریشهکنی آنها خواهیم بود.

عامل جهل موجب همیشگی شدن شقاوت میشود

آیتالله مجتهدشبستری در بخش دیگری از خطبههای این هفته تبریز با اشاره به حدیثی از پیامبر اکرم (ص) مبنی بر اینکه
عامل جهل سبب میشود که شقاوت همیشگی شود، اظهار کرد: خداوند تاکید به پیامبر داشته است که انسانها را احیا کند و

حیات واقعی که به کارگیری عقل، درک، فهم است را به دست بیاورند.

وی با بیان اینکه جاهل فردی است که برده خواهشهای نفسانی میشود، گفت: افراد جاهل به جای اینکه برده عقل شود،
اسیر تمایلات نفسانی میشوند و دست به همه کار میزنند.

نماینده ولی فقیه در استان آذربایجانشرقی با یادآوری بنیصدر که همیشه خود را علامه و فقیه و اعلم ناس میدانست، افزود:
این فرد یک جاهل آشکار بود که میتوان به عنوان مثال درک از فرد جاهل عنوان کرد.

وی نمونههای دیگر جهالت را خود رای بودن افراد دانست و ادامه داد: افرادی که از دانشمندان دوری کنند و مخالفتها را بر
گردن دیگران بیندازند در جامعه ما هم زیاد است.

بیماری جدید رایج در جامعه انداختن ایرادات حال جامعه به گردن دولت قبلی است

وی خاطر نشان کرد: یک مرض خطرناک در جامعه رواج یافته که مسئولان اشتباهات خود را به دولت و مسئولان قبلی
میاندازند و یا خطاها را گردن دیگری میاندازند که این نشانه بزرگ جهالت است.

امام جمعه تبریز افزود: افراد جاهل معلوماتی را که نمیدانند وقتی از سایران میشنوند حاضر به گوش کردن و پذیرش نیستند.

وی با بیان اینکه در مقابل جهل، عقل واقع شده است، گفت: خداوند فرموده آیا که افرادی که عقل خود را به کار بیندازد و
گوش، شنوا و چشم بصیرت داشته باشند، جهنمی نخواهد شد.

عضو مجلس خبرگان رهبری با بیان روایتی از پیامبر اکرم (ص) در خصوص اهمیت عقل و معرفت از عبادت گفت: باید عبادت
انسان کورکورانه نباشد بلکه از روی عقل و معرفت باشد.

وی به تشریح فلسفه خوردن مشروبات الکلی و مواد مخدر پرداخت و تصریح کرد: علت اینکه تا این اندازه بر مضرات شرب خمر
و مواد مخدر تاکید میشود علاوه بر مساله ضرر به سلامتی جسمانی فرد، عقل فرد را نیز میگیرد و بر این اساس است که

خداوند برای محفوظ ماندن عقل انسان شراب و مواد مخدر را حرام اعلام کرده است.

مواد مخدر و مشروبات الکلی رایجترین آسیب اجتماعی در کشور است
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نماینده ولی فقیه به گزارش ارگانهای مربوط به رسیدگی مواد مخدر و مشروبات مخدر پرداخت و گفت: طبق این گزارشها،
میانگین آسیبهای اجتماعی در کشور مواد مخدر و مشروبات الکلی بوده و در حال رواج است.

وی افزود: هر مواد مخدر و مشروبات الکلی موجود در کشور به صورت قاچاق بوده و این اتفاقات بسیار ناپسندی برای یک
کشور اسلامی است.
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